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ZAPISNIK 

 
 
 
Sa sastanka Povjerenstva za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete visokog obrazovanja Pravnog 
fakulteta Osijek (u nastavku: Povjerenstva), u akademskoj godini 2021./2022., održanim 20. 

listopada 2021. godine u vijećnici Pravnog fakulteta Osijek, s početkom u 10 sati. Sjednici su se 
odazvali:  

 Doc. dr. sc. Katarina Marošević, predsjednica Povjerenstva  

 Doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko, članica 

 Mag act. soc. Gordana Horvat, članica  

 Bacc. admin. publ. Ivana Perišić, članica  

 
Za navedenu sjednicu utvrđen je sljedeći dnevni red:  
1. Informacije o trenutno aktualnim ažuriranim dokumentima sustava upravljanja kvalitetom na 

Pravnom fakultetu Osijek; 
2. Mogućnosti dodatnog uključivanja vanjskih dionika radi unaprjeđivanja sustava upravljanja 
kvalitetom te predlaganje proširenja djelovanja trenutnog sastava Povjerenstva vanjskih dionika na 
doktorskom studiju na sve razine studija;  
3. Implementiranje sustava upravljanja kvalitetom na specijalističkom diplomskom studiju „Javna 

uprava“ te na poslijediplomskom specijalističkom studiju „Ljudska prava“;  
4. Organizacija dana otvorenih vrata ili sajma poslova na Pravnom fakultetu Osijek; 

5. Transparentnost sudjelovanja u Povjerenstvima Pravnog fakulteta Osijek i sudjelovanja u 
odborima Sveučilišta J.J. Strossmayera; 
6. Uvođenje dodatne podrške studentima sa invaliditetom; 
7. Pokretanje radionica Akademskog pisanja;  
8. Uvođenje ljetne /zimske škole; 
9. Uspostavljanje Povjerenstva za cjeloživotno obrazovanje; 
10. Razno. 
 
 
Tijek sjednice: 
10:05 Započela je sjednica Povjerenstva uz navođenje dnevnog reda. 
10:10 Predsjednica  Povjerenstva  napominje i ukazuje na iznimno važnu potrebu praćenja svih 

promjena učinjenih u dokumentaciji sustava upravljanja kvalitetom na Pravnom fakultetu Osijek. 
Stoga apelira na članove Povjerenstva za pregledom istih, obzirom na izmijenjeni sastava 



 

 

Povjerenstva, što su svi prisutni članovi i prihvatili kao važan i nužan korak u provedbi sustava 
upravljanja kvalitetom. Nadalje, poziva se i na aktivnu participaciju članova Povjerenstva, u 

njihovim prijedlozima točaka dnevnog reda, uz napomenu o potrebi tehničkih pravila pri likom 
sugeriranja točaka dnevnog reda, o najmanje pet radnih dana ranije od predviđenog sastanka 
Povjerenstva. 
 
10:20 Nadalje, otvorena je rasprava o mogućnostima dodatnog uključivanja vanjskih dionika. 
Članica Povjerenstva Ivana Perišić istaknula je važnost uključivanja bivših studenata matičnog 
fakulteta i odvjetnika. Članica Povjerenstva mag. act. soc. Gordana Horvat iznosi preporuku 

uključivanja vanjskih dionika u rad već postojećih jednomjesečnih web -konzultacija kako bi proširili 
opus aktivnosti u kojima mogu unaprijediti kvalitetu. Predsjednica povjerenstva apelira na potrebu 
proširenja djelovanja trenutno aktualnog Povjerenstva vanjskih dionika, koji uključuje samo razinu 
doktorskog studija, za sve studijske razine na Pravnom fakultetu Osijek. Članov i povjerenstva su 
suglasni o pitanjima prijedloga ove točne dnevnog reda. 

 
10:30 Predsjednica Povjerenstva apelira na sve članove Povjerenstva za kvalitetu na uvođenje i 

provedbu uobičajenih obrazaca implementacije sustava upravljanja kvalitetom na studiji ma na 
kojima sudjeluju u izvođenju nastave na način kako je to već ustrojene na određenim studijima. Pri 
tomu naglašava potrebu implementacije sustava upravljanja kvalitetom na specijalističkom 
diplomskom studiju „Javne uprave“ i te poslijediplomskom specijalističkom studiju „Ljudska prava“. 
Članica Povjerenstva doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko predložila je provođenje ankete na 

specijalističkom poslijediplomskom studiju „Javne uprave“ uz napomenu predsjednice Povjerenstva 
kako je potrebno uključiti sve godine studija, te svakako i poslijediplomski specijalistički studij 

„Ljudska prava“. Nadalje, pitanje provođenja ankete treba uključivati i interno vrednovanje kroz 
koje bi bilo vidljivo kako studenti doživljavaju predavače, što je već ustaljena praksa i na drugi m 
studijskim programima na Pravnom fakultetu Osijek. Članovi Povjerenstva su afirmativni oko 

usvajanja navedene točke dnevnog reda. 
 

10:45 Predlaže se implementiranje sajma poslova na Pravnom fakultetu Osijek u trajanju tri radna 
dana, obzirom na tri različita studija na Pravnom fakultetu Osijek, pri čemu se navodi nužnost 

susreta diplomiranih studenta i njihovih otvorenih zamolbi sa potencijalnim izabranim mogućim 
poslodavcima, a kojima bi se ranije uputio poziv ukoliko imaju potrebu za diplomiranim studentima 
neke od postojećih razina studija na Pravnom fakultetu Osijek. U skladu s navedenim, moguće je 

organizirati predavanje koje će omogućiti studentima svih sastavnica studija kako bi dobili 
informacije o poslodavcima i poslovima za koje se potencijalno mogu kandidirati pri završetku 

studija te na taj način već ranije uspostaviti kontakt sa potencijalnim poslodavcima i njihovim 
dolaskom na predavanje. Članica Povjerenstva mag. act. soc. Gordana Horvat predlaže da se 
neovisno o zahtjevu studenta radi na sustavu preporuka za studente. Svi prisutni članovi 

Povjerenstva suglasni su sa danim prijedlozima. 
 

11:00 Pitanje transparentnosti djelovanja povjerenstava na Pravnom fakultetu Osijek u odborima 
Sveučilišta Josipa Jurja Strossmayera iznimno je značajno za neometan rad i djelovanje Pravnog 
fakulteta Osijek. Stoga predsjednica Povjerenstva ističe nužnost dostupnih informacija o članovima 
svih povjerenstava koja djeluju na Pravnom fakultetu Osijek, kao i aktualnih predsjednika 
povjerenstava i trajanja njihova mandata na mrežnim stranicama Pravnog fakulteta Osijek. Nadalje, 



 

 

transparentna informacija potrebna je i o predstavnicima našeg fakulteta u radu odbora na 
Sveučilištu Josipa Jurja Strossmayera, obzirom da veliki broj članova nije upoznat s trenutnim 

predstavnicima u radu odbora Sveučilišta Josipa Jurja Strossmayera u Osijeku. Predsjednica 
Povjerenstva nadalje ističe kako treba voditi računa o sastavima članova povjerenstva  i  iz razloga 
ravnomjernog rasporeda opterećenja poslom, te ujedno kako bi se otvorila mogućnost za 
sudjelovanjem u radu povjerenstva kojemu zaposlenici Fakulteta mogu dati adekvatan doprinos.  
 
11:15 Otvorena je rasprava o potrebi uvođenja dodatne podrške studentima s invaliditetom. 
Članica Povjerenstva mag. act. soc. Gordana Horvat informira članove Povjerenstva o imenovanom 

Povjereniku za rad sa osobama sa invaliditetom, asistenta Petra Šajfara, mag. act. soc te kako o 
tome treba izvijestiti studente. Također ističe da je na stranicama Sveučilišta već implementiran 
status studenta mentora pa da bi ih bilo poželjno uključiti kroz volonterski rad te na taj način 
pomoći studentima sa invaliditetom na Pravnom fakultetu u Osijeku. Predsjednica Povjerenstva 
istaknula je kako se navedene informacije vezane za osobe sa invaliditetom i studente mentore 

trebaju proslijediti izabranim mentorima generacije, a potom vidjeti na koji način se može toj 
skupini studenata pomoći kako u informiranju tako i u komunikaciji sa profesorima.  

 
11:25 Implementiranje radionice Akademskog pisanja. Članica Povjerenstva mag. act. soc. Gordana 
Horvat predložila je jednomjesečni program u vidu radionice i predavanja koja bi pratila hodogram i 
upoznala studente sa pravilima Akademskog pisanja. Predsjednica Povjerenstva ističe potrebu 
uvođenja formalnijeg programa, primjerice barem radionice (obzirom da je u ranijim prepo rukama 

dana preporuka implementiranja kolegija Akademsko pisanje) koju bi provodili zaposlenici Knjižnice 
Pravnog fakulteta Osijek, a koja bi bila preduvjet obrani diplomskog ili završnog rada. Članovi 

Povjerenstva su afirmativni o navedenim  prijedlozima. 
 
11:35 Uvođenje ljetne/zimske škole u koje bi bile uključene sve razine studijskih programa na 

Pravnom fakultetu Osijek. Članica Povjerenstva mag. act. soc. Gordana Horvat je nastavno na 
prijedlog predsjednice iznijela svoju već ranije zamišljenu ideju da  se održi radionica „Socijalni rad 

za pravnike - pravo za socijalne radnike“ čiju je ideju predsjednica podržala i predložila naziv 
„Razmišljati u tuđim cipelama: kako najbolje?".  Članica Povjerenstva  doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko 

također je iznijela prijedlog o održavanju radionice na kojoj bi bili prisutni i djelatnici iz sustava 
socijalne skrbi i studenti koji bi međusobno bili predavači i sudionici rasprava. Članovi Povjerenstva 
su se afirmativno složili o svim danim prijedlozima. 

 
11:45 Uspostavljanje Povjerenstva za cjeloživotno obrazovanje. Naime, navedeno povjerenstvo 

revidiralo bi novopredložene programe cjeloživotnih programa neposredno prije traženja 
dopusnice za njegovim izvođenjem te eventualnim redefiniranjem novopredloženog cjeloživotnog 
programa o adekvatnoj izradi troškovnika i drugim tehničkim pitanjima važnima prilikom kreiranja 

novog cjeloživotnog programa. Pri tomu je ključno voditi računa da bi predsjednik i zamjenik 
navedenog povjerenstva trebali biti oni kandidati koji imaju već oformljeni program cjeloživotnog 

obrazovanja. O prijedlogu navedene točke dnevnog reda, svi prisutni članovi povjerenstva su se 
usuglasili.  
 
11:55 Pod točku razno članica Povjerenstva bacc. admin. publ. Ivana Perišić istaknula je važnost 
informiranja studenata o svim novonastalim promjenama te u skladu s tim potiče transparentnost i 



 

 

informiranje u radu sa studentima. Dodatno se osvrnula na potrebu provjere trenutnog 
nagrađivanja studenata u skladu sa njihovim postignutim akademskim rezultatima, obzirom da je u 

odnosu sa studentima primijetila nejasnoće ko je su nastupile implementacijom novog 
nagrađivanja studenata, vezanih uz kriterij „iznimno uspješnog studenta“. Članica Povjerenstva 
doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko je naglasila kako bi trebalo koristiti i poticati d jelatnike koji zaprime 
molbe od određenog poslodavca za prijedloge izvrsnih i istaknutih studenata da se na taj način 
direktno omogući studentima stjecanje praktičnih vještina. 
 
12:00 Završetak sastanka Povjerenstva. 

 
 
U Osijeku, 20.10.2021. 
 

Predsjednica Povjerenstva za osiguravanje i  

unapređivanje kvalitete Pravnog fakulteta Osijek  
Doc. dr. sc. Katarina Marošević 

 

__________________________ 

 


